

兒童聖經日營 2019 報名表

Children's Bible Camp 2019 Registration Form

姓名: (1st 孩子 child) _____ 年齡: _____
 Name (2nd 孩子 child) _____ Age _____
 性別 Sex: 1st _____ | 2nd _____ | 衫尺寸 Youth T-shirt Size: XS, S, M, L, XL
 出生日期 Date of birth: 1st MM/DD/YYYY | 2nd MM/DD/YYYY |
 6 月 30 日後完成級別/Grade completed (by June 30): 1st _____ | 2nd _____

可聽懂之語言 Language understood (listening):

廣東話 (Cantonese)/ 普通話 (Mandarin)/英語 (English)

地址 Address: _____

電話 Phone: _____ 電郵 E-mail _____

醫療保健咭號碼 (1st 孩子 child) _____

Health Card No. (2nd 孩子 child) _____

請註明食物或其它敏感: (**請自備午餐、小食和飲品**)

Please specify any allergies: (Please bring your lunch, snack and beverage.)

所屬教會 Church: _____

緊急聯絡 Emergency contact:

姓名 Name: _____ 關係 relationship: _____

電話 Phone: _____

姓名 Name: _____ 關係 relationship: _____

電話 Phone: _____

家長授權書

PARENT (GUARDIAN) AUTHORIZATION

如有緊急醫療需要，而日營負責人又未能與本人聯絡，我授權營內導師安排合資格醫生處理，本人願意負責一切醫療費用，我並同意我子/女參加營內一切戶外及戶內活動，並鼓勵我子/女遵守營內守則，以策安全。

My signature on the "Parent (Guardian) Authorization" indicates my permission for my child(ren) to participate in activities arranged by the Camp. I shall encourage my child(ren) to follow all the set rules and regulations for safety. If I cannot be contacted at time of incident by the Camp, I authorize the Camp to arrange the emergency treatment or services in case of any accident and I am also responsible for all expenses of any emergency treatment or services.

家長簽名 Parent (Guardian) Signature: _____

日期 Date: _____

營後托兒費用表 Extended Care Fee Schedule

5:00pm 前(Before)	\$10 / 週 Week	**如沒有預先登記付款, 或晚於預期時間, 營後托兒費 每 30 分鐘 \$5。
5:30pm 前(Before)	\$20 / 週 Week	
6:00pm 前(Before)	\$30 / 週 Week	** Extended Care will charge \$5 / 30 mins of late pickup, or without pre-payment upon registration.
6:00pm 後 (After)	\$1 / 分鐘 Min.	

支票抬頭 Paid To : Toronto Simpson Chinese Alliance Church

日營負責人填寫 For Office Use:

Cash/ Cheque #	Name of Bank	Payment		Initial
		Camp	Ext. Care	
		\$	\$	
Remarks:		TOTAL: \$		

註：營費退款要求需於 6 月 30 日前以書面通知。退款將會扣除 \$20 行政費。

Note: Withdrawal request must be done in writing. \$20 administration fee will be deducted from refund. No REFUND after **June 30, 2019.**

